

DRW script for family video

ជំរាបសួរ។ ខ្ញុំបាទ បណ្ឌិត Tony Watlington Sr. ហើយខ្ញុំមានកិត្តិយសដែលបានស្នាក់មន្ត្រីលោកអ្នកនៅ ថ្ងៃនេះក្នុងនាមជាអគ្គនាយក ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ។
ខ្ញុំសប្បាយចិត្តខ្លាំងណាស់ដែលបាននៅទីនេះជាមួយលោកអ្នក នៅក្នុងទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យនេះ។
ការទុកចិត្តលើរូបខ្ញុំក្នុងការដឹកនាំក្រសួងអប់រំដែលនេះក្នុងដំណាក់កាលបន្ទាប់នៃដំណើរឆ្ពោះទៅរកឧត្តមភាពសម្រាប់**ក្រុងគ្រប់រូប** នៅ**គ្រប់សាលា** គឺជាអ្វីដែលខ្ញុំយកចិត្តទុកដាក់ជាទីបំផុត។
មានការងារដ៏លំបាកនាពេលមុខ ហើយខ្ញុំប្តេជ្ញាចិត្តដឹកនាំការងារនោះតាមការសហការ តាមការគិតគូរ និងក្នុងលក្ខណៈដែលរក្សាផលប្រយោជន៍ល្អបំផុតសម្រាប់សិស្សទាំងអស់ ដែលស្ថិតនៅលើការសន្តោស និងការសម្រេចចិត្តរបស់យើង។

ក្នុងនាមជាអគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ កិច្ចសំខាន់ជាងគេទីមួយរបស់ខ្ញុំគឺ ការស្តាប់ និងការស្វែងយល់។ រចនាបថក្នុងភាពជាអ្នកដឹកនាំរបស់ខ្ញុំគឺការរួមបញ្ចូល។ ដូច្នេះ ក្នុងរយៈពេល ១០០ ថ្ងៃ ខាងមុខនេះ ខ្ញុំនឹងចូលរួមជាមួយពលរដ្ឋនៅទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវជាច្រើននាក់ រួមទាំងលោកអ្នក - សិស្សានុសិស្ស និងក្រុមគ្រួសារដែលយើងមានសិទ្ធិបម្រើ។ ខ្ញុំចង់ស្តាប់ទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យនេះ ស្វែងយល់ពីអ្វីដែលលោកអ្នក គិតថា ក្រសួងអប់រំធ្វើបានល្អ និងអ្វីដែលលោកអ្នកគិតថា ត្រូវការការកែលម្អ ដើម្បីធ្វើយ៉ាងណាឱ្យយើង បម្រើសិស្សទាំងអស់បានយ៉ាងល្អ។

ការបម្រើលោកអ្នកឱ្យបានល្អ ចាប់ផ្តើមតាមការទទួលបានទំនុកចិត្តរបស់លោកអ្នក ហើយការទទួលបានទំនុកចិត្តរបស់លោកអ្នក ចាប់ផ្តើមពីខ្ញុំដែលស្តាប់ឱ្យយល់។ នោះគឺជាមូលហេតុដែលរូបខ្ញុំផ្ទាល់អញ្ជើញលោកអ្នកឱ្យចូលរួមក្នុងវគ្គស្តាប់ និងស្វែងយល់ នាពេលខាងមុខនេះ ដើម្បីខ្ញុំអាចស្តាប់ និងស្វែងយល់ដោយផ្ទាល់ពីលោកអ្នក។ ខ្ញុំសូមអញ្ជើញលោកអ្នកឱ្យចូលមើលគេហទំព័រថ្មីរបស់យើង - www.philasd.org/100days។ នៅទីនោះ លោកអ្នកអាចចុះឈ្មោះសម្រាប់វគ្គស្តាប់ និងស្វែងយល់ នាពេលខាងមុខ ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីផ្នែកសំខាន់ៗជាងគេរបស់ខ្ញុំ សម្រាប់ ១០០ ថ្ងៃដំបូងរបស់ខ្ញុំ និងតាមដានការវិវត្តរបស់ខ្ញុំក្នុងប៉ុន្មានសប្តាហ៍ និងប៉ុន្មានខែ ខាងមុខនេះ។ អ្វីដែលខ្ញុំដឹងនៅប៉ុន្មានខែ ខាងមុខនេះនឹងចេញលទ្ធផលក្នុងរបាយការណ៍ ជាមួយនឹងការរកឃើញ និងការផ្តល់សំណើ ដែលនឹងជួយ ណែនាំការងាររបស់យើងជាមួយគ្នា នៅពេលដែលយើងរៀបចំសិស្សគ្រប់រូបសម្រាប់មហាវិទ្យាល័យ អាជីព និងសហគមន៍។

សូមអរគុណទុកជាមុនចំពោះឱកាសដើម្បីធ្វើការរួមគ្នាជាមួយលោកអ្នក។ ខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំដំណើរការងាររួមគ្នារបស់យើង។ អ្វីៗល្អៗកំពុងកើតមានឡើង ហើយនឹងកើតមានឡើងថែមទៀតជាបន្ត។